
 

Protokoll fört vid Västergötlands Bridgeförbunds Styrelsemöte 091127 

 

Närvarande: Thomas Johansson,Calle Ek, Sixten Ek, Christer Svensson Bo Roos ,  

Sten Öman och Roland Anderrson. 

 

& 1  Thomas Johansson hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat. 

 

& 2 Thomas Johansson valdes att justera dagens protokoll. 

 

& 3 Föregående protokoll granskades och lades till handlingarna. 

 

& 4 Spelprogrammet fastställdes Rallyt har hittills ökat med några par 

 

& 5  DM –Tävlingarna diskuterades. Man gick igenom troliga lag till DM-lag. Man kom 

                 fram till att det fanns minst 17 lag  och därför skall vi spela som tidigare. 

Alla måste hjälpa till och försöka få fler par som ställer upp i de olika DM -                                            

tävlingarna. Tendensen är lika över hela Sverige med vikande deltagande 

 

& 6 Tävlingsledarutbildningen  kommer att bli den 15 november 

         

         & 7.  Calle Ek rapporterade från Örebro. Bla om förändringar om antal par i 

  Veteran- finalen från 48 till 52.Namnet på lag i allsvenskan måste innehålla 

     klubbens namn men man för gärna ha ett tillägg.( sponsornamn)Vidare hade 

  man diskuterat ersättning till veteranlaget . 

          

         & 8  Styrelsen beslutade att man på nästa möte skall diskutera om att eventuellt ha en  

    klubbkonferens i maj 2010 

         Priset på köp av brickor från VBF  är oförändrat 1:20 på vintern och 1kr på      

sommaren. Det har varit ganska få deltagare på de sista styrelsemötena , och  

  styrelsen hoppas på bättring till nästa gång. 

   

 & 9 Nästa möte i Borås 26 jan 2010. 

 

& 10  Thomas tackade Sixten för fikat och förklarade mötet avslutat. 

 

 Vid protokollet                                           Justeras 

 

 

 Roland Andersson                  Thomas Johansson                         


